

DI Dr. Günter Rauchegger, MBA
Kurzlebenslauf

Seit 1.1.2017 Geschäftsführer der ELGA GmbH. Der studierte Techniker ist seit 1999 im Gesundheitswesen tätig und arbeitete seit 2005 im Austrian Institute of Technology als Projektmanager diverser EU-Projekte im Bereich medizinischer Forschungsnetzwerke. Ab 2011 verantwortete er als Projektleiter in der ELGA GmbH den Aufbau des zentralen Berechtigungssystems. Im Sommer 2016 wurde er zum Prokuristen bestellt.

Since 1.1.2017 managing director of the ELGA GmbH. The graduated engineer is engaged in the health care system for nearly 20 years. Since 2005, he has been working as a project manager for various EU projects in the field of medical research networks at the AIT Austrian Institute of Technology, Austria's largest research and technology organization. From 2011 onwards, he was responsible as project and program manager at ELGA GmbH for setting up the technical ELGA infrastructure. Board member of IHEAustria.